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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Nadzwyczajnej do spraw zmian w kodyfikacjach

– podkomisji stałej do spraw nowelizacji Kodeksu pracy 
oraz Kodeksu postępowania administracyjnego (nr 1)
5 sierpnia 2020 r.
Podkomisja stała do spraw nowelizacji Kodeksu pracy oraz Kodeksu postępo-
wania administracyjnego, obradująca pod przewodnictwem posłów: Piotra Saka 
(PiS), przewodniczącego Komisji Nadzwyczajnej do spraw zmian w kodyfika-
cjach, i Barbary Bartuś (PiS), przewodniczącej podkomisji, zrealizowała nastę-
pujący porządek dzienny:

– wybór prezydium podkomisji stałej do spraw nowelizacji Kodeksu pracy 
oraz Kodeksu postępowania administracyjnego.

W posiedzeniu udział wzięli  pracownicy Kancelarii  Sejmu: Agnieszka Grybska i Sylwia Łaska  
– z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.

Przewodniczący poseł Piotr Sak (PiS):
Dzień dobry. Witam serdecznie na posiedzeniu podkomisji  stałej do spraw noweliza-
cji Kodeksu pracy oraz Kodeksu postępowania administracyjnego. Witam serdecznie 
wszystkich – panie i panów posłów oraz zaproszonych gości.
Informuję, że posiedzenie zostało zwołane przez Marszałek Sejmu na podstawie art. 

198j ust. 2 regulaminu Sejmu. Będzie prowadzone z wykorzystaniem środków komuni-
kacji elektronicznej umożliwiających porozumiewanie się na odległość.
Proszę wszystkich członków podkomisji o zalogowanie się do systemu do głosowa-

nia i naciśnięcie dowolnego przycisku w celu potwierdzenia obecności. Głosowanie jest 
otwarte, więc proszę o głosowanie celem zweryfikowania kworum. Zamykam… Jeszcze 
sekundę. Przepraszam za falstart.
Tak, ale przed chwilą widziałem panią poseł Monikę Falej. Była na ekranie. Chciał-

bym zasygnalizować, że były pewne sugestie  techniczne, że jest  już ktoś podłączony, 
to dobrze by było, żeby jeszcze dodatkowo sobie zorganizował dojście do głosowania. Być 
może jest jakiś problem techniczny i dlatego może być tutaj pewien problem. Dlatego 
prosiłbym, żeby się udrożnić w tym zakresie. Ogłaszam chwilę przerwy, żeby była moż-
liwość… Może tak, rzeczywiście, niech trwa głosowanie. Szanowni państwo, zamykam 
głosowanie. Proszę o wyświetlenie wyników głosowania.
Informuję,  że w posiedzeniu podkomisji uczestniczy 3 posłów. Zatem stwierdzam 

kworum.
Porządek dzisiejszego posiedzenia podkomisji obejmuje kwestie związane z powołaniem 

przewodniczącego oraz zastępcy przewodniczącego podkomisji stałej. W tej sytuacji, jeżeli 
nie ma głosów sprzeciwu, przechodzę do wyboru przewodniczącego podkomisji stałej.
Chciałbym  zgłosić… Tak,  proszę  o zgłaszanie  kandydatur. Udzielam  głosu  panu 

posłowi Markowi Astowi.

Poseł Marek Ast (PiS):
Tak, oczywiście. Dziękuję bardzo. Panie przewodniczący, Wysoka Podkomisjo, w imie-
niu Klubu Parlamentarnego Prawo i Sprawiedliwość mam zaszczyt i niewątpliwą przy-
jemność zgłosić kandydaturę pani przewodniczącej Barbary Bartuś na przewodniczącą 
podkomisji.
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Pełny ZaPis PrZebiegu Posiedzenia:  
Podkomisji stałej do sPraw nowelizacji kodeksu pracy  
oraZ kodeksu postępowania administracyjnego (nr 1)

Przewodniczący poseł Piotr Sak (PiS):
Dziękuję serdecznie panu posłowi. Czy pani poseł wyraża zgodę?

Poseł Barbara Bartuś (PiS):
Tak. Dziękuję. Oczywiście, zgadzam się.

Przewodniczący poseł Piotr Sak (PiS):
Dziękuję bardzo. Czy ewentualnie są jeszcze  inne kandydatury? Nie słyszę. Nie  jest 
mi to sygnalizowane.
Dziękuję bardzo. Zatem przechodzimy do głosowania nad kandydaturą pani poseł 

Barbary Bartuś na przewodniczącą podkomisji stałej.
Kto jest za tą kandydaturą? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Dziękuję bardzo.
Zamykam głosowanie. Proszę o wyświetlenie wyników głosowania.
Głosowało 3 posłów – 3 osoby za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał.
Pani poseł Barbarze Bartuś gratuluję wyboru na funkcję przewodniczącej podkomisji 

stałej.
Przechodzimy do głosowania nad wyborem zastępcy przewodniczącego podkomisji 

stałej. Proszę o zgłaszanie kandydatur. Widzę, że sekretariat sygnalizuje mi, że pan poseł 
Andrzej Szejna chce wziąć udział w dyskusji i zabrać głos przy zgłaszaniu kandydatur, 
z tym że, jak dobrze pamiętam, zgłaszanie kandydatur może być dokonywane tylko bez-
pośrednio przez członków podkomisji stałej. Proszę bardzo, udzielam głosu pani poseł 
Bartuś.

Poseł Barbara Bartuś (PiS):
Dziękuję bardzo. Biorąc pod uwagę, że w tej chwili w posiedzeniu naszej podkomisji bie-
rze udział tylko jeden przedstawiciel opozycji, a – tak jak mówiliśmy – chcielibyśmy, żeby 
te prace były zgodne i żeby była pełna reprezentacja, dlatego zgłaszam panią Monikę 
Falej na wiceprzewodniczącą podkomisji stałej do spraw nowelizacji Kodeksu pracy oraz 
Kodeksu postępowania administracyjnego. Dziękuję.
Czy pani poseł wyraża zgodę?

Poseł Monika Falej (Lewica):
Tak. Dziękuję bardzo za to zgłoszenie. Liczę na współpracę i zgodną pracę.

Przewodniczący poseł Piotr Sak (PiS):
Bardzo serdecznie dziękuję. Dziękuję za wyręczenie i za współpracę. Zatem przechodzimy 
do głosowania nad kandydaturą pani poseł Moniki Falej na zastępcę przewodniczącego.
Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał?
Zamykam głosowanie. Proszę o wyświetlenie wyników głosowania.
Głosowało 3 posłów – 3 za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał.
Zatem stwierdzam wybór pani Moniki Falej na funkcję zastępcy przewodniczącego 

podkomisji stałej. Gratuluję wyboru. Życzę owocnej współpracy.
Dziękuję serdecznie. Z mojej strony wyczerpany został porządek obrad, ale jest tutaj 

już nowa pani przewodnicząca, więc udzielam głosu. Proszę bardzo. Dziękuję serdecznie.

Przewodnicząca poseł Barbara Bartuś (PiS):
Dziękuję bardzo, panie przewodniczący. Też dołączam się do gratulacji dla pani poseł. 
Mam nadzieję, że nasza podkomisja będzie sprawnie pracowała.
W ubiegłej kadencji pracowaliśmy… Komisja Kodyfikacyjna Prawa Pracy przy rzą-

dzie przygotowywała nowy Kodeks pracy. Nie był on jednak wniesiony do Sejmu. Myślę, 
że w tej kadencji będą konieczne prace nad k.p. Z tego, co już mówi się od wielu  lat, 
potrzebne są nowe przepisy, potrzebny jest nowy k.p. Zobaczymy, jak to będzie wyglą-
dało. Nasza podkomisja będzie pracowała nad wszystkimi projektami, które Komisja 
do nas skieruje. Liczę na to, że prace będą merytoryczne i prowadzone w zgodzie, tak 
jak doszło dzisiaj w zgodzie i do wyboru podkomisji i prezydiów, i do ukonstytuowania 
się podkomisji.
Jeszcze raz bardzo dziękuję panu przewodniczącemu. Dziękuję państwu. Zamykam 

posiedzenie podkomisji.


